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Obecné zastupiteľstvo obce Rabča,  Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, 029 44  Rabča,  

Ul. Hlavná súp. č. 426 

 

ZÁPISNICA č. 6 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  

30. augusta 2019, konaného na Obecnom úrade v Rabči 

 

Obsahuje:  

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie  

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 12. 7. 2019 – neboli prijaté žiadne úlohy 

6. Mapa – odkúpenie parciel –  Goborova ulica 

7. Voľba hlavného kontrolóra (samostatná príloha) 

8. Zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča č. 4/2019  

9. Zmena rozpočtu obce Rabča č. 3/2019 

10. Koncepciu práce s mládežou Obecnej rady mládeže v Rabči 

11. Stanovy obecnej rady mládeže v Rabči  (MYM – My mladí) 

12. Tlačová správa –MPRV SR – sceľovanie pozemkov 

13. Štúdia nadstavby kultúrneho domu 

14. Návrh odstavnej plochy – Ján Kubík – Rabča 

15. Kópia zápisnice ŽP – Marta Revajová 

16. Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

výchovno-vzdelávacieho procesu v šk. roku 2019/2020 

17. Prehľad sadzieb DzN a za psa v obci Rabča a okolitých obciach 

 

 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 

Neprítomní:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Jozef Kovaliček,  poslanci OZ – ospravedlnení 

 

 

Ďalší prítomní:  

Ing. Dana Kvasniaková, ekonómka obce Rabča 

Mária Fusková, pozemkové oddelenie OcÚ 

Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby Rabča 

Ing. Stanislav Šimurdiak, konateľ RABČAN, s.r.o. Rabča  

Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka ZŠ s MŠ Rabča 

Mgr. Karina Grobarčíková, členka implementačného tíme Rady mládeže ŽSK 

Mgr. Lenka Bájková Cubinková, členka Rady mládeže v obci Rabča 

Mgr. Daniela Chutniaková, členka Rady mládeže v obci Rabča 

Simona Randiaková, členka OR mládeže 

Viktória Michaľáková, členka OR mládeže 

Katarína Jagnešáková, občianka obce Rabča 

 

Prítomní uchádzači o funkciu Hlavného kontrolóra obce Rabča 

JUDr. Zuzana Lašťákovú Spuchlákovú, uchádzačka o miesto HK v obci Rabča 

Mgr. Martina Ratičáková, uchádzačka o miesto HK v obci Rabča 

Ing. Jozef Turac, PhD., MBA, LL.M., uchádzač o miesto HK v obci Rabča 
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K bodu č. 1 – Otvorenie 

Šieste riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2019 otvoril 

starosta obce Ing. Július Piták (ďalej len starosta). Uviedol, že dnešné riadne zasadnutie OZ 

bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov. 

 

K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Monika Adamčíková 

a Marta Gužíková,  poslancov OZ 

 

K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej, volebnej a mandátnej komisie 

Starosta – predniesol návrh na návrhovú, volebnú a mandátnu komisiu v zložení: predseda: 

Ing. Pavol Jurčák, členovia: Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, poslanci OZ 

UZNESENIE 

ZA schválenie návrhovej, volebnej a mandátnej komisie hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, 

Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. 

Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 9 poslancov 

z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

Starosta skonštatoval, že na zasadnutí OZ o 16.30 hod. bolo prítomných 9 poslancov z 11 

všetkých poslancov OZ, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je spôsobilé právoplatne sa uznášať. 

Zároveň predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  

 

P r o g r a m:   

1. Otvorenie; 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 

3. Schválenie návrhovej, volebnej a mandátnej komisie; 

4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 

5. Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 12. 7. 2019;  

6. Voľba hlavného kontrolóra obce Rabča; 

7. Obecná rada mládeže v Rabči: schválenie Koncepcie práce s mládežou a Stanov obecnej 

rady mládeže v Rabči (MYM – My mladí); 

8. Schválenie odkúpenia parciel na obec Rabča za účelom rozšírenia a vyporiadania ulice: 

Goborova; 

9. Schválenie nového šéfredaktora a nového člena Redakčnej rady Rabčianskeho chýrnika; 

10. Prejednanie a schválenie návrhu na spoluprácu obce Rabča a geodetov pri vyhotovení 

geometrických plánov v k. ú. obce Rabča;  

11. Prejednanie a schválenie ďalšej činnosti CVČ, Hlavná 426, Rabča; 

12. Rôzne: a) informácie starostu, b) pošta; 

13. Interpelácia – Diskusia; 

14. Záver. 

 

Starosta – požiadal, aby sa prítomní vyjadrili k programu rokovania. Pripomienky zo strany 

poslancov neboli žiadne.  
 

UZNESENIE 

Za schválenie predloženého programu bez zmeny hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika 

Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 
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Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 9 poslancov z prítomných 

9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 5 – Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 12. 7. 2019 

Starosta – uviedol, že vzhľadom k tomu, že na minulom OZ dňa 12. 7. 2019 neboli prijaté 

žiadne úlohy, tento bod sa nebude prejednávať.  

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, 

Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 

Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

       

K bodu číslo 6 – Voľba hlavného kontrolóra obce Rabča 

Starosta uviedol, že na základe uznesenia OZ zo dňa 31. 5. 2019 č. uzn. 4/A/2019 písm. B) 

ods. 4 bolo v súlade s § 18a zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

zmien a doplnkov vypísané nové výberové konanie na funkciu hlavného kontrolóra obce 

Rabča, ktoré bolo zverejnené na úradnej tabuli obce Rabča a na web stránke obce Rabča dňa 

11. 6. 2019 s tým, že voľba hlavného kontrolóra obce Rabča sa uskutoční dnes na riadnom 

zasadnutí OZ t. j. 30. 8. 2019. Prihláseným uchádzačom bola na dnešné výberové konanie 

zaslaná pozvánka.  

Na Obecný úrad v Rabči bolo doručených päť prihlášok na výberové konanie na funkciu 

hlavného kontrolóra obce Rabča a to: 

JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková –  č. sp.: OcÚ/RA/2019/0134/1140-EG – 11. 6. 2019 

Martin Adamčík – č. sp.: OcÚ/RA/2019/0134/1505-EG – 13. 8. 2019 

Mgr. Mária Matušňáková – č. sp.: OcÚ/RA/2019/0134/1532-EG – 16. 8. 2019, dňa 30. 8. 

2019 stiahla prihlášku na funkciu HK obce Rabča. Menovaná sa nebude uvádzať ani na 

hlasovacom lístku.  

Mgr. Martina Ratičáková – č. sp.: OcÚ/RA/2019/0134/1533-EG – 16. 8. 2019 

Ing. Jozef Turac, PhD., MBA, LL.M. – č. sp.: OcÚ/RA/2019/0134/1534-EG – 16. 8. 2019 

Mgr. Róbert Brišák – predniesol zápisnicu poslancom OZ za  Komisiu na posúdenie 

podaných prihlášok pre voľbu hlavného kontrolóra obce Rabča ako predseda komisie zo dňa 

19. 8. 2019, kde komisia skonštatovala, že zaslané prihlášky uchádzačov: JUDr. Zuzany 

Lašťákovej Spuchlákovej , Martina Adamčíka, Mgr. Márie Matušňákovej, Mgr. Martiny 

Ratičákovej a Ing. Jozefa Turaca, PhD., MBA, LL.M.  splnili kritéria vyhlásené vo 

výberovom konaní.  

UZNESENIE 

Poslanci uvedené vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, 

Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 

Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

  

O17.00 hod. sa dostavila uchádzačka o funkcie HK p. JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková  

Nedostavil sa p. Martin Adamčík 

o 17.00 hod. sa dostavila uchádzačka o funkciu HK Mgr. Martina Ratičáková  
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o 17.15 hod. sa dostavil uchádzač o funkciu HK Ing. Jozef Turac, PhD., MBA, LL.M., 

ktorých p. starosta privítal.  

 

Starosta –  uviedol, že najskôr sa uchádzači o funkciu hlavného kontrolóra odprezentujú 

v takom poradí v akom podali prihlášku,  poslanci im  budú podľa vlastného uváženia klásť 

otázky.   

 

Uchádzači o funkciu HK sa odprezentovali nasledovne:  

1. JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchľáková  

 

2. Mgr. Ratičáková  

3. Ing. Jozef Turac, PhD., MBA, L.L.M.   

 

Starosta – keďže, uchádzači o funkciu hlavného kontrolóra obce Rabča sa odprezentovali pred 

poslancami OZ a zodpovedala na ich otázky, začala sa uskutočňovať voľby HK.   

 

Voľba hlavného kontrolóra 

 

Mgr. Eva Grancová odovzdala predsedovi volebnej, mandátnej a návrhovej  komisie Ing. 

Pavlovi Jurčákovi zápisnicu o voľbe hlavného kontrolóra a hlasovacie lístky na miesto 

hlavného kontrolóra pre I. kolo volieb.   

 

Poslanci postupne tajne hlasovali odovzdaním hlasovacieho lístka do pripravenej urny 

v miestnosti mimo zasadačky OZ. 

 

Volebná komisia po odovzdaní hlasovacích lístkov pristúpila k sčítaniu hlasov.  

 

Predseda volebnej komisie Ing. Pavol Jurčák vyhodnotil 1. kolo volieb s nasledovným 

výsledkom: 

 

Martin Adamčík – získal v I. kole 3  hlasy, čo nie je nadpolovičná väčšina hlasov.  

JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková – získala v I. kole  4 hlasy, čo nie je nadpolovičná 

väčšina hlasov.  

Mgr. Martina Ratičáková – získala v I. kole  0 hlasov, čo nie je nadpolovičná väčšina hlasov. 

Ing. Jozef Turac, PhD., MBA, LL.M. – získal v I. kole 0 hlasov, čo nie je nadpolovičná 

väčšina hlasov. 

 

II. kolo volieb sa uskutočnilo z dôvodu, že ani jeden z uchádzačov nezískal v I. kolo 

nadpolovičnú väčšinu hlasov zo všetkých poslancov OZ.  

 

Do II. kola postupujú dvaja uchádzači s najväčším počtom hlasov a to:  

1. Martin Adamčík – 3 hlasy 

2. JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková – 4 hlasy 

   

UZNESENIE 

Poslanci OZ tajným hlasovaním v II. kole zvolili za hlavnú  kontrolórku  obce Rabča p. JUDr. 

Zuzanu Lašťákovú Spuchlákovú, nakoľko získal(a) najviac hlasov t. j. 6 hlasov.   

Uchádzač o funkciu HK obce Rabča Martin Adamčík získal v II. kole – 2 hlasy. 

 

Predseda návrhovej a volebnej komisie poďakoval uchádzačom za účasť. 
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Starosta obce – taktiež poďakoval všetkým uchádzačom za účasť a novej hlavnej kontrolórke  

obce Rabča poprial v novej funkcii veľa úspechov.  

 

K bodu číslo 7 –  Obecná rada mládeže v Rabči: schválenie Koncepcie práce s mládežou 

a Stanov obecnej rady mládeže v Rabči (MYM – My mladí) 

Starosta – privítal zástupcov Rady mládeže v Rabči. Uviedol, že všetci poslanci e-mailom 

obdržali vypracovanú Koncepciu práce s mládežou a Stanovy obecnej rady mládeže v Rabči 

(MYM – My mladí) (príloha zápisnice). Uviedol, že túto koncepciu a stanovy je potrebné na 

dnešnom zasadnutí schváli. Keďže poslanci tieto dokumenty obdržali, požiadal ich, aby sa po 

prezentácii Mgr. Karin Grobarčíkovej a zástupcov rady mládeže vyjadrili k daným 

dokumentom,  prípadne kládli otázky. 

Mgr. Karin Grobarčíková – informovala o cieľoch tejto organizácie, podarilo sa to splniť. 

Urobila sa klubovňa pre mladých, kde sa bude mládež stretávať a pripravila sa koncepcia 

práce s mládežou a Stanovy obecnej rady mládeže v Rabči (MYM – My mladí).  

Kobyliak – prečítal si koncepciu, chýba mu, aby aj starším občanom dala niečo mladá 

generácia.  Je tam veľa anglických výrazov.  

Karina Grobarčíková – sú tam názory a podnety občanov z obce Rabče, ona to len spísala. Ide 

o veci, ktoré sú reálne dosiahnuteľné.  

Kobyliak – dozvedel sa, že mladým chýba obchodné centrum.  

Karina Grobarčíková – ona to neovplyvní, je to názor mladých a takto to vnímajú. Bol aj 

online dotazník. Seniori mali najväčší záujem a aj najviac pripomienkovali tento dokument. 

Obec Rabča je jedna z pilotných obcí, ktoré majú takúto koncepciu vypracovanú. Citlivou 

témou sú financie. Tie sa budú riešiť pri každej aktivite jednotlivo.  

Simona Randiaková – vystupuje za mládež. V Terchovej sa zúčastnili workshopu. Chcú sa 

zúčastňovať na akciách obce. Je ich 7 členov, ale majú snahu postupne sa rozrastať. Ich 

cieľom je aj uskutočniť workshop aj v Rabči.  Budú spolupracovať so seniormi a obcou.  

Mgr. Karin Grobarčíková – robia aj v ostatných obciach, ale málokde sa im podarí 

zorganizovať mladých ľudí. V Rabči tento projekt končia a začínajú praktickú časť s obecnou 

radou. Rada mládeže bude poradný orgán obce Rabča.  

Mgr. Lubasová – je veľmi rada, že to takto funguje, lebo vie, že je to náročné a bola by rada, 

keby pracovali s Komisiou kriminálnej prevencie v Rabči, ktorou je sama predsedkyňou.  

Starosta – on sám osobne sa vždy snažil aktivizovať mladých ľudí už  od r. 2016. V obci je 

MOP, MAK a spolupracujú  s obcou. Mladí v obci nemali žiadnu organizáciu, ktorá by ich 

viedla, teraz sa to vlastne podarilo a výsledkom je táto organizácia.  

 

Koncepcia práce s mládežou  

Poslanci schválili Koncepciu práce s mládežou v Rabči.  ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, 

Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. 

Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 9 poslancov 

z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Stanovy obecnej rady mládeže v Rabči (MYM – My mladí) 

Poslanci schválili Stanovy obecnej rady mládeže v Rabči (MYM – My mladí). ZA hlasovali: 

Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 9 

poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 8 –  Schválenie odkúpenia parciel na obec Rabča za účelom rozšírenia 

a vyporiadania ulice: Goborova 
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Starosta ide o ulicu, kde sa obec dohodla s občanmi, že obec poskytne materiál a práce si 

urobia svojpomocne. Jednania boli náročné, vytýčila sa ulica, všetci boli z vlastníkov 

prizvaní. Odbagrovala sa medza na rozšírenie ulice. Vodovod je už v ulici urobený, robí sa 

teraz kanalizácia.  

Týmto spôsobom sa  pripravuje  aj nová ulica Klenčákova. Je tam už elektrika, vodovod, sú 

tam teraz postavené  4 domy, bola to v podstate zelená lúka. Jednali aj s OVS, a.s. Dolný 

Kubín. Bolo jednanie aj s vlastníkmi na Adamovke, ale tam vlastníci chceli len vodovod 

a vysypanie ulice.  

Kobyliak – opýtal sa, či sa OVS, a.s. Dolný Kubín nesnaží urobiť kanalizáciu v obci Rabča vo 

vlastnej réžii.  

Starosta – o vybudovanie kanalizácie v obci Rabča, najmä v nových uliciach obec stále rokuje 

s OVS, a.s. Dolný Kubín. Určite budeme jednať ešte vo veci vybudovania kanalizácie na 

Adamovke III., kde je veľká výstavba rodinných domov. Vyvoláme konanie s OVS.  

Ratica Štefan – na nižnom konci sa teraz robí malá JPÚ. Pri p. Galčíkovi  je zasfaltovaná 

ulica, ktorú robil na vlastné náklady s p. Raticom,  či by sa im z obce nedala nejaká 

kompenzácia.  Ulicu potom prepíšu na obec, investovali tam cez 10 tis. €.  

Starosta – treba to zvážiť, je to určitý precedens. Aj ostatní vlastníci si zabezpečovali návoz 

a úpravu ulice na vlastné náklady.  

UZNESENIE 

Poslanci doporučili, aby si p. Ernest Galčík, bytom Zubrohlava, Výhonová 548 a Ing. Ján 

Ratica, bytom Rabča, Hlavná 1104 na základe prednesenej pripomienky p. Štefana Raticu 

podali písomnú žiadosť na riadne zasadnutie  Obecného zastupiteľstva v Rabči, ktoré sa ich 

žiadosťou o čiastočnú úhradu vynaložených nákladov na ulicu pri Supermarkete Margot bude 

zaoberať. K žiadosti je potrebné doložiť doklady o investovaní do predmetnej ulice.  

 

Ulica Goborova  

Odkúpenie parciel od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcely Ul. Goborova na 

rozšírenie ulice  

Predávajúci: 

Pavol Palider, nar. 29. 1. 1985, bytom Rabča, Goborova 175 

Zlatko Jaššák, nar. 13. 5. 1976, bytom Oravská Polhora 1115 

Ján Kovalík, nar. 4. 3. 1974, bytom Rabča, Goborova 176 

Margita Chromeková, nar. 15. 5. 1987, bytom Rabča, Hlavná 172 

Jozef Palider, nar. 15. 11. 1939, bytom Rabča, Goborova 175  

  

parc. č. C-KN 6912/23 – ostatná plocha o výmere 18 m2 , zapísaná na LV č. 4851 na meno 

Pavol Palider v 13/14-tinách úč.; Zlatko Jaššák v 1/14-tine úč. (Daňový úrad Námestovo – 

záložné právo č. Z 1298/08); 

parc. č. C-KN 6912/18 – ostatná plocha o výmere 23 m2 , parc. č. C-KN 6912/22 – ostatná 

plocha o výmere 25 m2 , parc. č. C-KN 6912/24 – ostatná plocha o výmere 49 m2  zapísané 

na LV č. 4853 na meno: Pavol Palider v 1/1-nine úč.; 

parc. č. C-KN 6912/26 – ostatná plocha o výmere 80 m2 zapísaná na LV č. 5135 na meno Ján 

Kovalík v 3/7-min úč., Zlatko Jaššák v 1/14-tine úč. (Daňový úrad Námestovo – záložné 

právo č. Z 1298/08); Margita Chromeková v ½-vica úč. 

parc. č. C-KN 6912/25 – ostatná plocha o výmere 33 m2, parc. č. C-KN 6912/27 – ostatná 

plocha o výmere 6 m2 zapísané na LV č. 5136 na meno Margita Chromeková v 1/1-nine úč.  

parc. č. C-KN 6912/20 – ostatná plocha o výmere 33 m2 , parc. č. E-KN 2455/1 – orná pôda  

o výmere 32 m2 zapísané na LV č. 3355 na meno Jozef Palider v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako  

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 
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rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie na 6 m – Ul. Goborova k. ú. obce Rabča. Obec 

Rabča uhradí náklady spojené s prevodom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján 

Maťuga  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

Obec Rabča má 11 poslancov. 
 

K bodu číslo 9 –  Schválenie nového šéfredaktora a nového člena Redakčnej rady 

Rabčianskeho chýrnika 

Starosta – uviedol, že na riadnom zasadnutí OZ dňa 8. júna 2018 bolo prijaté uznesenie č. 

5/2018 písm. E) ods. 1 a to to, že bolo doporučené členom redakčnej rady Rabčianskeho 

chýrnika zvoliť si nového predsedu redakčnej rady. Keďže do dnešného dňa si redakčná rada 

neschválili svojho predsedu, tak po konzultácii s Ing. Vladimírom Brišom bolo navrhnuté, aby 

novým predsedom redakčnej rady Rabčianskeho chýrnika bol zvolený Ing. Vladimír Briš, 

ktorý s týmto návrhom súhlasil.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili nového predsedu redakčnej rady Rabčianskeho chýrnika a to p. Ing. 

Vladimíra Briša, bytom Rabča, Lúčna 85 s účinnosťou od 1. 9. 2019. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján 

Maťuga  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Starosta – ďalej uviedol, že p. prednostka Mgr. Monika Kozoňová veľmi často informuje a 

prispieva do Rabčianskeho chýrnika o činnosti Obecného úradu Rabča a činnosti obce, a preto 

s jej súhlasom navrhuje schváliť Mgr. Moniku Kozoňovú za ďalšiu členku redakčnej rady 

Rabčianskeho chýrnika.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili ďalšieho člena do redakčnej rady Rabčianskeho chýrnika to p. Mgr. 

Moniku Kozoňovú, prednostku OcÚ Rabča s účinnosťou od 1. 9. 2019. ZA hlasovali: Mgr. 

Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 9 

poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 10 –  Prejednanie a schválenie návrhu na spoluprácu obce Rabča 

a geodetov pri vyhotovení geometrických plánov v k. ú. obce Rabča 

Starosta  – uviedol, že je nutné, aby obec Rabča oslovila všetkých známych geodetov, ktorí 

vyhotovujú občanom v k. ú. obce Rabča geometrické plány, aby títo najskôr prišli na obec 

prejednať pred skutočným zameraním návrh vyhotovenia geometrického plánu. Často sa 

stáva, že občania si dajú zamerať geometrický plán napr. na výstavbu rodinného domu 

a následne sa na obci zistí, že parcela sa nachádza mimo Územného plánu obce Rabča 

a potom vznikajú problémy, nakoľko stavebník chce od obce potvrdenie, že v danej lokalite 

môže stavať, čo nie je možné, nakoľko predmetný pozemok nie je zahrnutý ÚPD obce Rabča 

na výstavbu rodinných domov.  

UZNESENIE 

Prednostke OcÚ Rabča Mgr. Monike Kozoňovej vyzvať na spoluprácu všetkých známych 

geodetov, ktorí zameriavajú geometrické plány v k. ú. obce Rabča, aby títo najskôr prišli na 

Obecný úrad v Rabči prejednať a preveriť možnosť súladu geometrického plánu s ÚPD obce 

Rabča, ako aj prehodnotiť možnosť osadenia rodinných domov. ZA hlasovali: Mgr. Róbert 

Brišák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 
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Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 9 poslancov 

z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 11 –  Prejednanie a schválenie ďalšej činnosti CVČ, Hlavná 426 Rabča 

Starosta – uviedol, že OZ pred rokom schválilo pozastavenie činnosti CVČ. Navrhol 

poslancom OZ, aby aj dnes rozhodli, či sa činnosť CVČ obnoví, alebo sa opätovne pozastaví 

na dobu 1 roka.  

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili pozastavenie činnosti CVČ, Hlavná 426 Rabča na dobu 1 rok t. j. od  

1. 9. 2019 do 31. 8. 2020. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková,  PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, 

Ján Maťuga  t. j. 8 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: Mgr. Andrea 

Lubasová t. j. 1 z 9 prítomných poslancov OZ; PROTI: 0.  

 

O 19.00 hod. odišla poslankyňa p. Mgr. Gabriela Čulová. Teraz je prítomných 8 poslancov 

z 11 poslancov OZ.  

 

K bodu číslo 12 – Rôzne – a) informácie starostu, b) pošta 

Starosta informoval poslancov, že:  

• 11. 8. 2019 sa uskutočnil Čučoriedkový festival , dopadol veľmi dobre, poďakoval 

všetkým, ktorí boli pri organizácii 

• Mladí hasiči z Rabče boli na pobyte v družobnom meste Wölfersheim 

• 22. 9. 2019 sa uskutoční akcia Svapkekopaně, kde všetkých srdečne pozýva, mali by tam 

byť aj tímy z Poľska a Českej republiky 

• 31. 8. 2019 sme pozvaní na dožinky do Świnnej 

• 1. 9. 2019 sme zas pozvaní na dožinky do Strumienia 

• Cez prázdniny sa premietalo kino na námestí, poďakoval všetkým, ktorí sa postarali 

o jeho priebeh 

• Teraz prebieha ukončenie ihriska pri MŠ, pripravujú sa aj podklady pre kolaudáciu 

stavby: Nadstavba a stavebné úpravy MŠ  a úprava vonkajšieho areálu MŠ 

• Obec zaslala žiadosť na OÚ, odbor CD a PK Námestovo o zníženie maximálnej rýchlosti 

na Ul. Rabčickej a Kostolnej a na posun tabule obec Rabča, nakoľko sme dostali súhlasné 

stanoviská od OR PZ ODI Dolný Kubín a  SSC D. Kubín. Dňa 28. 8. 2019 sme obdržali 

súhlas od OÚ odbor PK a CD Námestovo. Značky by mala osadiť SSC D. Kubín. 

• Dňa 19. 8. 2019 sme mali vládny audit na projekt: Detský kútik Hopkáčik, ktorý dopadol 

dobre.  

• Dňa 15. 8. 2019 nám bol vydaný súhlas k SP na stavbu „Rabča – parkovisko pri školskom 

areáli“ od SPF, Bratislava  

• Obec disponovala v rámci projektu „Predchádzanie vzniku odpadov kompostovaním“ 

1037 kompostérmi, ktoré už odovzdala občanom a ostalo ešte cca 67 kompostérov a o ich 

pridelení sa bude ešte rozhodovať. 7 ks je veľkoobjemových kompostérov.  

• Od konca septembra chce obec začať proces posudzovania vplyvu na ŽP (EIA) 

v súvislosti s doplnkom č. 2 k ÚP obce Rabča.  

• Dňa 27. 8. 2019 sa uskutočnilo jednanie so zástupcami OVS, a.s. Dolný Kubín vo veci 

reklamácie ciest. 

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené informácie starostu obce Rabča vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. 

Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 
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Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 8 poslancov z prítomných 

8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Rôzne 

Dušan Piták a spol., 029 44  Rabča, Radová 483 

Starosta – oboznámil poslancov so žiadosťou p. Dušana Pitáka, bytom Rabča, Radová 483 

a Ing. Emanuela Piták, bytom Tvrdošín, Krásna Hôrka, M. R. Štefánika 3 o prehodnotenie 

výšky ceny za výkup pozemku pri Zbernom dvore a pri družstevnej budove k. ú. Rabča, kde 

vlastnia spoločne pozemky o výmere 121,63 m2. Nesúhlasia so schválenou cenou 6,60 €/m2 

a navrhujú cenu 12,00 €/m2. Žiadosť odôvodňujú tým, že obci poskytli už pozemky za 

symbolické 1 €, nemajú žiadne záväzky voči obci.  

Kobyliak – a čo tí vlastníci, ktorí už obci podpísali svoj podiel?  

Fusková – už podpísalo 52 vlastníkov. Jedná sa prevažne o pozemky v brehu a zamokrené 

pozemky.  

 

UZNESENIE:  

Poslanci neschválili prehodnotenie žiadosti p. Dušana Pitáka, bytom Rabča, Radová 483 

a Ing. Emanuela Pitáka, bytom Tvrdošín, Krásna Hôrka, M. R. Štefánika 3 o prehodnotenie 

výšky ceny za výkup pozemku pri Zbernom dvore a pri družstevnej budove k. ú. Rabča. ZA 

hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková,  Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 8 poslancov 

z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Marta Revajová, Rabča, Hlavná 614/314 - vyjadrenie  

Starosta – oboznámil poslancov OZ s vyjadrením p. Marty Revajovej, ktorá zaslala písomné 

stanovisko dňa 26. 6. 2019 k predmetnej veci došlej 3. 6. 2019 týkajúcej sa výkupu podielov 

od spoluvlastníkov pod budovou Zberného dvora č. 1244 a pri družstevnej budove č. 389, Ul. 

Družstevná obcou Rabča, v ktorom nesúhlasí s výkupom podielov predstavujúcich výmeru 

29,31 m2, ale navrhuje ich výmenu s obcou v parc. č. 1075 a 1076 časť Dominovka, kde je 

väčšinovou vlastníčkou a kde je podielovým spoluvlastníkom aj obec.  

PhDr. Piták (predseda Komisie ŽP, VP a výstavby) – uviedol, že dňa 20. 8. 2019 zasadala 

Komisia ŽP, VP a výstavby a prejednávala žiadosť p. Revajovej s týmto výsledkom: 

• Nedoporučili OZ schváliť zámennú zmluvu so žiadateľkou p. Martou Revajovou, bytom 

Rabča, Hlavná 614/314, nakoľko sa jedná o výmenu, kde žiadateľke vznikne nový 

stavebný pozemok a nejde ani o prevod hodný osobitného zreteľa.  

UZNESENIE 

Poslanci OZ na návrh Komisie životného prostredia, verejného poriadku a výstavby v obci 

Rabča neschválili návrh p. Marty Revajovej, bytom Rabča, Hlavná 614/314 o zámenu jej 

podielov o výmere 29,31 m2 pod budovou Zbereného dvora č. 1244 a pri družstevnej budove 

č. 389, Ul. Družstená, Rabča  s obcou Rabča v parc. č. 1075 a 1076 časť Dominovka, kde je 

väčšinovou vlastníčkou a kde je podielovým spoluvlastníkom aj obec Rabča, nakoľko sa 

jedná o výmenu, kde žiadateľke vznikne nový stavebný pozemok a nejde o prevod hodný 

osobitného zreteľa. PROTI  hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková,  Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján 

Maťuga  t. j. 8 poslancov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Návrh zmien CP  

Starosta – oboznámil poslancov OZ so žiadosťou Arriva Liorbus, a.s. Ružomberok o podanie 

návrhov, pripomienok zmien cestovných poriadkov na linkách, ktoré prechádzajú našou 
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obcou. Požiadavky  musí obec  zaslať do 13. 9. 2019. Dňa 21. 8. 2019 poslanci e-mailom 

obdržali sken návrhu zmien CP.  

UZNESENIE 

Poslanci OZ do 10. 9. 2019 predložia na Obecný úrad v Rabči Mgr. Eve Grancovej návrh, 

pripomienky k CP liniek, ktoré prechádzajú obcou Rabča. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, 

Monika Adamčíková,  Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 

Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 8 poslancov z prítomných 8 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča 

Ing. Kornhauserová – informovala poslancov OZ o úprave rozpočtu. Úpravu rozpočtu ZŠ 

s MŠ Rabča na rok 2019 – rozpočtové opatrenie č. 4/2019 schválené OZ 30. 8. 2019 v zmysle 

§ 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení 

neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča na rok 2019 so 

súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových 

prostriedkov (príloha zápisnice).  

UZNESENIE 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák,   Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 

Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 7 poslancov z prítomných 

7 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

V čase hlasovania nebola prítomná poslankyňa p. Monika Adamčíková. 

Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

výchovno-vzdelávacieho procesu v šk. roku 2019/2020 

Ing. Kornhauserová – informovala o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 

zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu v šk. roku 2019/2020, ktorý zároveň predložila 

poslancom OZ.  

UZNESENIE 

Poslanci uvedené informáciu o  pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 

zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu v šk. roku 2019/2020. ZA hlasovali: Mgr. 

Róbert Brišák, Monika Adamčíková,  Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 

Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 8 poslancov z prítomných 

8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Kobyliak – opýtal sa, či už je nadstavba MŠ ukončená.  

Ing. Kornhauserová – áno, ešte sa čaká na kolaudáciu. Majú projekt na inováciu učební IT, 

dielni a učebne jazykov.  Z projektu so Šenovom budú mať aulu. Zrušili staré šatne v novej 

budove a každý žiak bude mať šatníkovú skrinku. Deti môžu mať mobil, ale ho musia mať 

zamknutý v skrinke, nesmú ho mať pri sebe počas vyučovania. 

Starosta – obec čaká ešte na kontrolu zo ŽSK na nadstavbu MŠ.   

 

Úprava rozpočtu obce Rabča 

Úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2019 – rozpočtové opatrenie č. 3/2019 schválené OZ  

30. 8. 2019 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obec Rabča na 

rok 2019 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou 

rozpočtových prostriedkov (príloha zápisnice).  

UZNESENIE 
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ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková,  Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 8 poslancov 

z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

Kobyliak –  prečo sa platila reklamná tabuľa na futbalovom ihrisku z rozpočtu obce a nie 

z dotácie TJ? 

Starosta – treba zvolať jednanie s vedením TJ Oravan Rabča a tam sa to vysvetlí.   

 

Tlačová správa – Začína éra sceľovania pôdy 

Starosta – uviedol, že dňa 21. 8. 2019 bol na obec Rabča zaslaný e-mail od Ministerstva 

pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR tlačová správa o spustení komplexných pozemkových 

úprav v 3103 k. ú. na celom Slovensku, kde ročne sa začne v 120 k. ú. s ročným nákladom 30 

mil. € a poradie vykonávania pozemkových úprav určia vlastnícke, užívacie a mimorezortné 

kritéria. 21. august 2019 je historický míľnik pre vlastníkov pôdy. Všetci poslanci obdržali 

túto tlačovú správu aj e-mailom.  

UZNESENIE 

Poslanci uvedenú informáciu vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika 

Adamčíková,  Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín 

Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 8 poslancov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0.  

 

Sadzba dane z nehnuteľnosti a sadzba za psa 

Starosta – uviedol, že Bc. Ľudmila Lubasová vypracovala zoznam s prehľadom sadzieb DzN 

a za psa našej obce s okolitými obcami. Už v minulom roku avizoval prejednanie a schválenie 

týchto sadzieb. Prehľad obdržali aj poslanci e-mailom. Naša obec za rok 2018 vyrubila DzN 

vo výške 48 380,26 € a za psa 1 569,98 €.  

UZNESENIE 

Ukladá Finančnej komisii v spolupráci s Bc. Ľudmilou Lubasovou, správa daní a poplatkov 

OcÚ Rabča pripraviť na septembrové resp. októbrové zasadnutie návrh na prehodnotenie 

sadzieb dane z nehnuteľnosti a za psa, ako aj preveriť poplatok za poskytovanie ubytovania 

v k. ú. obce Rabča.  ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková,  Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján 

Maťuga  t. j. 8 poslancov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Odstavná plocha 

Fusková – informovala o zasadnutí Komisie ŽP dňa 28. 8. 2019 vo veci vybudovania 

odstavnej plochy pre dva autobusy, ktorej pozemok susedí s pozemkom p. Jána Kubíka.  

Starosta – vysvetlil poslancom predmet jednania komisie ŽP. Jedná sa o vybudovanie 

odstavnej plochy a oporného múru, nakoľko časť pozemku sa musela odbagrovať a je nutné 

vybudovať ešte oporný múr, aby nedošlo k zosuvu pôdy. Následne predložil poslancom návrh 

štúdie. S vlastníkom vedľajšieho pozemku p. p. Kubíkom došlo k dohode, že ak mu obec 

uvoľní časť obecného pozemku, tak p. Kubík bude financovať celé vybudovanie oporného 

múru. Týmto spôsobom by obec nemusela financovať oporný múr.  Ide aj o to, aby sa 

nenarušil koreňový systém stromov, ktoré vysadil p. Kubík. Jedná sa o výmeru 35 m2 

obecného pozemku, ktorý by sa odpredal p. Kubíkovi podľa osobitného zreteľa. Obec taktiež 

musí zabezpečiť preložku elektrického stĺpu, lebo teraz sa tento stĺp nachádza  v chodníku a p. 

Kubík súhlasil, aby sa preložil na jeho pozemok. Tak isto súhlasil s prekládkou telefónneho 

stĺpu na jeho pozemok, ale za predpokladu, že mu obec odpredá časť obecného pozemku. Ak 

by tento odpredaj poslanci OZ neschválili, tak oporný múr bude musieť vybudovať obec na 

svoje náklady a elektrický a telefónny stĺp umiestniť na svoj pozemok.  
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Prednostka – do úvahy v žiadnom prípade nepripadá zámenná zmluva, ale odpredaj obecného 

majetku podľa osobitného zreteľa zákona o majetku obcí.  Najskôr musí byť vyhotovený 

geometrický plán, kde sa odčlení časť pozemku, ktorú obec odpredá p. Kubíkovi. Všetko 

musí byť vyšpecifikované v zmluve, že p. Kubík urobí oporný múr, v akej hodnote, že si musí 

byť vedomý toho, že ju môžu občania do 3 rokov napadnúť, že súhlasí s prekládkou 

elektrického aj telefonického stĺpu na svoj pozemok.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby obec dala vypracovať geometrický plán na náklady obce a pripravila 

návrh na schválenie zámeru k odpredajú obecného pozemku v zmysle zákona o majetku obcí 

s p. Jánom Kubíkom za účelom vybudovania odstavnej plochy pre dva autobusy pri 

novostavbe rodinného domu p. Jána Kubíka. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková,  Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 8 poslancov 

z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Kultúrny dom 

Starosta – zaslal e-mailom štúdiu nadstavby kultúrneho domu. Je to len informácia, treba sa 

rozhodnúť, aby sme už na budúci rok mohli začať. Sme jeden z posledných úradov, kde sa 

neurobila inovácia. Kedysi sme mali jeden z najlepšie vybavených úradov, ale 40 rokov sa tu 

nič neurobilo.  

- vedľa futbalového ihriska v Gaceli by bolo dobré urobiť tréningové ihrisko 

- PPP projekt – na športový štadión pri futbalovom ihrisku v Gaceli, chce vedieť názor 

poslancov, teraz na to obec nemáme finančné prostriedky, pripraví sa súťaž a víťazný 

záujemca to vybuduje za vlastné finančné prostriedky. Musel by to urobiť ale podľa zámerov 

obce.  

- Obec začne postupne umiestňovať retardéry v miestnych komunikáciách, nakoľko sa veľa 

občanov o toto informuje a sťažuje sa na nedodržanie rýchlosti  

 

Mgr. Brišák – pozrel si štúdiu KD. On navrhuje urobiť zatiaľ sociálne zariadenia, podlahy. 

Uviedol, že si všimol, že na Robca City je  dotaz, či sa nemôže dať tenisová sieť na horné 

ihrisko.  

Starosta –  občania by sa mali obrátiť so svojimi požiadavkami na obec a nie na Robca City, 

tam im nikto nedá odpoveď.   

Mgr. Brišák – prečo nie je osvetlenie ihrisko v Gaceli pri škole, viacero občanov sa ho na to 

pýta.  

Mgr. Grancová – horné ihrisko pri kostole je osvetlené a dolné nie a chodí tam oveľa viac 

detí. 

Starosta – to je otázka na p. riaditeľku, či sa ihrisko pri škole osvetlí.  

PhDr. Piták – čo sa týka nadstavby kultúrneho domu, ta je to vlastne vo fáze, že sa musíme 

rozhodnúť či ideme do toho alebo nie.  

Maťuga – on nie je za čiastkové riešenia, ako navrhuje poslanec Mgr. Brišák. Je za to, aby sa 

to urobilo komplexne.  

Starosta – je to len štúdia, je to o diskusii, ide o to či ideme do toho komplexného riešenia, 

alebo len čiastočne, budeme to robiť postupne, v rámci financií sa bude na tom pracovať. 

Mgr. Brišák – on je za to, aby všetky zložky boli pod jednou strechou tzn. úrad, Rabčan, 

s.r.o., Rabčan, obecné služby. 

Maťuga – vieme o nejakom záujemcovi na PPP?  

Starosta – zatiaľ nie, ak by sme do toho šli, tak by sme si museli k tomu zvolať konanie.  

Ing. Jurčák – on k takýmto veľkým projektom navrhuje zvolať samostatné OZ a venovať sa 

na nich len týmto témam.  
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K bodu číslo 13 – Interpelácia – Diskusia 

Katarína Jagnešáková  – upozornila na skutočnosť, že každý pracovný deň počas letných 

prázdnin na Ul. Rabčická pri budove Elvin, oproti budove ZŠ  v čase cca od 11.30 do 12.30 

hod. je odstavený kamión. Je to miesto vzdialené pár metrov od „zebry“, ktorá má slúžiť 

najmä  na prechod žiakov ZŠ. Na opačnej strane je zas v tom istom čase odparkovaný spojový 

autobus, ktorý takmer vždy svojou  tretinou stojí priamo na priechode. Vo vchode do areálu 

ZŠ na tom istom mieste sú zaparkované osobné autá, niektoré pravidelne, iné občas a parkujú 

tam aj rodičia, ktorí prichádzajú po svoje deti do školy či škôlky. Je to tesne za priechodom, 

alebo v jeho bezprostrednej blízkosti. Všetky tieto skutočnosti sú absurdné, výslovne 

nebezpečné a preto žiada v záujme zdravia bezpečnosti chodcov, ale i vodičov, vzhľadom na 

začínajúci sa školský rok, v čo najkratšom čase túto situáciu  riešiť.  

Starosta – upozornia vlastníka kamiónu, motorových vozidiel, aby tam neparkoval, ako aj p. 

Bubláka.  

PhDr. Piták – treba tam dať značku zákaz státia a taktiež zabrániť, aby tam ráno rodičia 

parkovali osobné motorové vozidlá.  

Starosta – o danej skutočnosti bude oboznamená aj p. Oľga Skurcoňáková, ktorá ráno riadi 

dopravnú premávku na priechode pre chodcov, aby upozorňovala rodičov, aby neparkovali 

pred vchodom do školy, nakoľko je to nebezpečné.   

Katarína Jagnešáková – uviedla, že býva v sociálnej bytovke už viac ako 10 rokov. Vymenilo 

sa tam veľmi veľa susedov, rôznych pováh a chce poslancov OZ poprosiť veľmi  o pomoc. 

Ale najskôr by chcela vedieť, či je nejaká norma na to, koľko od okien v bytových domoch 

môže byť umiestnená trampolína, lavička, stôl.  Od rodinného domu rodiny Strýčkovcov na 

voľnej tráve si svojpomocne urobili sušiaky, pieskovisko, lavičku, umiestnili tam aj  dáždnik, 

všetko v dobrom úmysle, aby si mali kde zavesiť prádlo, posedieť si spolu so susedmi, hrať sa 

s deťmi. Dobrý úmysel sa minul účinku. Teraz sa tam pije alkohol do neskorých nočných 

hodín, malé deti pobehujú po tme pred bytovkou, bez záujmu rodičov. Nie je tam absolútne 

žiadny kľud. Keď príde z práce a chce si oddýchnuť je tam hluk, pije sa alkohol, používajú sa 

vulgarizmy toho najhrubšieho zrna, škaredo sa vykrikuje aj na maloleté deti. Druhá strana 

bytovky si urobila poriadky tak, že teraz prešli na druhu stranu k nim. Cieľom, je odbúrať 

tento „smog“. Doslova sa okolie bytového domu zmenilo na krčmu. Fľaše sa hádžu do 

jedného vreca pri bytovke spolu s ďalším odpadom, dokonca aj plienkami. Je to na slnku 

a zapácha to.  Obáva sa toho, že keďže prichádza zima, že sa budú zas zdržovať v kočikárni. 

Veľmi chce poprosiť poslancov OZ o pomoc pri riešení tohto problému.  

Ing. Jurčák – navrhol, aby túto záležitosť preriešila najskôr Komisia krízovej prevencie 

a podala odporúčanie na OZ a obci.  

UZNESENIE 

Poslanci uložili do budúceho OZ Komisii krízovej prevencie v spolupráci so správcom 

bytového domu RABČAN, obecné služby Rabča, aby preverili situáciu v sociálnej bytovej 

jednotke súp. č. d. 336, Bystrá z dôvodu nahlásenia rušenia pokoja, nočného kľudu  ako aj 

požívania alkoholických nápojov. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková,  

Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 

Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 8 poslancov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 

0.  

 

Maťuga – čo s projektom  biokotolne na hornej škole.  

Starosta – nejdeme do toho, pôjdeme do novej výzvy.  

Mgr. Lubasová – treba riešiť osvetlenie nových ulíc, vie že sa to hneď nedá, ale treba to robiť 

postupne.   
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Prednostka – je nutné podať žiadosť, aby obec vedela, kde je záujem o osadenie verejného 

osvetlenia.  

Starosta – najbližšie sa bude robiť verejné osvetlenie na Adamovke III. Treba dať zoznam ulíc 

a zahrnúť to do plánu, aby obec mala podklady.  

Mgr. Lubasová – kedy sa začne s výstavbou parkoviska pri škole.  

Starosta – je to v štádiu riešenia. Obec jedná ešte s SPF a stavebným úradom.   

 

K bodu číslo 14 – Záver  

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom OZ a hosťom za účasť 

a rokovanie ukončil o 21.30 hod.  

 

Starosta obce Ing. Július Piták   ......................................... 

Prednostka OcÚ Mgr. Monika Kozoňová  ......................................... 

 

Overovatelia:  

 

Monika Adamčíková     ......................................... 

 

Marta Gužíková     ......................................... 

 

Zapísala Mgr. Eva Grancová    ......................................... 
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Uznesenie č. 6/2019 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 30. augusta 2019

   

A) Berie na vedomie 

1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka.  

 

2. Kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo 

dňa 12. 7. 2019, ktorú vykonala prednostka Obecného úradu v Rabči Mgr. Monika Kozoňová 

s tým, že na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva neboli prijaté žiadne úlohy.  

 

3. Informáciu Mgr. Róberta Brišáka predsedu Komisie na posúdenie podaných prihlášok pre 

voľbu Hlavného kontrolóra obce Rabča zo dňa 19. 8. 2019 a to prizvať na výberové konanie 

na riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča dňa 30. 8. 2019 uchádzačov na 

miesto hlavného kontrolóra obce Rabča: JUDr. Zuzanu Lašťákovú Spuchlákovú, Martina 

Adamčíka, Mgr. Máriu Matušňákovú, Mgr. Martinu Ratičákovú a Ing. Jozefa Turaca, PhD., 

MBA, LL.M.  

 

4. Tlačovú správu z Ministerstva pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR o spustení 

komplexných pozemkových úprav v 3103 k. ú. na celom Slovensku. 

 

5. Zrušenie záujmu uchádzať sa o pozíciu Hlavného kontrolóra obce Rabča p. Mgr. Márie 

Matušňákovej zo dňa 30. 8. 2019 a stiahnutie jej  žiadosti o zaradenie do zamestnania na túto 

pracovnú pozíciu a potvrdenie neúčasti na dnešnom zasadaní obecného zastupiteľstva.  

 

6.  Informáciu o  pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

výchovno-vzdelávacieho procesu v šk. roku 2019/2020, predloženú p. riaditeľskou ZŠ s MŠ 

Rabča Ing. Annou Kornhauserovou. 

 

B) Schvaľuje 

1. Návrhovú, volebnú a mandátnu komisiu v zložení: predseda: Ing. Pavol Jurčák; členovia: 

Ján Maťuga a Mgr. Róbert Brišák, poslanci OZ.  

 

2. Program rokovania obecného zastupiteľstva obce Rabča bez zmeny.  

 

3. Nového šéfredaktora Redakčnej rady Rabčianskeho chýrnika p. Ing. Vladimíra Briša 

s účinnosťou od 1. 9. 2019. 

 

4. Ďalšieho člena Redakčnej rady Rabčianskeho chýrnika p. prednostku Mgr. Moniku 

Kozoňovú s účinnosťou od 1. 9. 2019. 

 

5. Koncepciu práce s mládežou Obecnej rady mládeže v Rabči.  

 

6. Stanovy obecnej rady mládeže v Rabči  (MYM – My mladí). 

 

7. Odkúpenie parciel od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcely Ul. Goborova 

na rozšírenie ulice  

Predávajúci: 

Pavol Palider, nar. 29. 1. 1985, bytom Rabča, Goborova 175 

Zlatko Jaššák, nar. 13. 5. 1976, bytom Oravská Polhora 1115 

Ján Kovalík, nar. 4. 3. 1974, bytom Rabča, Goborova 176 
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Margita Chromeková, nar. 15. 5. 1987, bytom Rabča, Hlavná 172 

Jozef Palider, nar. 15. 11. 1939, bytom Rabča, Goborova 175  

  

parc. č. C-KN 6912/23 – ostatná plocha o výmere 18 m2 , zapísaná na LV č. 4851 na meno 

Pavol Palider v 13/14-tinách úč.; Zlatko Jaššák v 1/14-tine úč. (Daňový úrad Námestovo – 

záložné právo č. Z 1298/08); 

parc. č. C-KN 6912/18 – ostatná plocha o výmere 23 m2 , parc. č. C-KN 6912/22 – ostatná 

plocha o výmere 25 m2 , parc. č. C-KN 6912/24 – ostatná plocha o výmere 49 m2  zapísané 

na LV č. 4853 na meno: Pavol Palider v 1/1-nine úč.; 

parc. č. C-KN 6912/26 – ostatná plocha o výmere 80 m2 zapísaná na LV č. 5135 na meno Ján 

Kovalík v 3/7-min úč., Zlatko Jaššák v 1/14-tine úč. (Daňový úrad Námestovo – záložné 

právo č. Z 1298/08); Margita Chromeková v ½-vica úč. 

parc. č. C-KN 6912/25 – ostatná plocha o výmere 33 m2, parc. č. C-KN 6912/27 – ostatná 

plocha o výmere 6 m2 zapísané na LV č. 5136 na meno Margita Chromeková v 1/1-nine úč.  

parc. č. C-KN 6912/20 – ostatná plocha o výmere 33 m2 , parc. č. E-KN 2455/1 – orná pôda  

o výmere 32 m2 zapísané na LV č. 3355 na meno Jozef Palider v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako  

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie na 6 m – Ul. Goborova k. ú. obce Rabča. Obec 

Rabča uhradí náklady spojené s prevodom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján 

Maťuga  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

Obec Rabča má 11 poslancov. 
 

8. Pozastavenie činnosti CVČ Hlavná 426 Rabča od 1. 9. 2019 do 31. 8. 2020. ZA hlasovali: 

Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková,  PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 8 poslancov z prítomných 

9 poslancov; ZDRŽAL SA: Mgr. Andrea Lubasová t. j. 1 z 9 prítomných poslancov OZ; 

PROTI: 0. 

 

9. Úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča na rok 2019 – rozpočtové opatrenie č. 4/2019 schválené 

OZ 30. 8. 2019 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča 

na rok 2019 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou 

rozpočtových prostriedkov (príloha zápisnice).  

 

10. Úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2019 – rozpočtové opatrenie č. 3/2019 schválené OZ  

30. 8. 2019 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obec Rabča na 

rok 2019 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou 

rozpočtových prostriedkov (príloha zápisnice).  

 

11. Aby obec dala vypracovať geometrický plán na náklady obce a pripravila návrh na 

schválenie zámeru k odpredajú obecného pozemku v zmysle zákona o majetku obcí s p. 

Jánom Kubíkom za účelom vybudovania odstavnej plochy pre dva autobusy pri novostavbe 

rodinného domu p. Jána Kubíka. 
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C) Neschvaľuje 

1. Na návrh Komisie životného prostredia, verejného poriadku a výstavby v obci Rabča  

návrh p. Marty Revajovej, bytom Rabča, Hlavná 614/314 o zámenu jej podielov o výmere 

29,31 m2 pod budovou Zberného dvora č. 1244 a pri družstevnej budove č. 389, Ul. 

Družstevná, Rabča  s obcou Rabča v parc. č. 1075 a 1076 časť Dominovka, kde je väčšinovou 

vlastníčkou, a kde je podielovým spoluvlastníkom aj obec Rabča, nakoľko sa jedná o výmenu, 

kde žiadateľke vznikne nový stavebný pozemok a nejde o prevod hodný osobitného zreteľa. 

 

2. Prehodnotenie žiadosti p.  Dušana Pitáka, bytom Rabča, Radová 483 a Ing. Emanuela 

Pitáka, bytom Tvrdošín, Krásna Hôrka, M. R. Štefánika 3  vo veci prehodnotenia výšky ceny 

za výkup pozemku pri Zbernom dvore a pri družstevnej budove k. ú. Rabča.  

 

D) Doporučuje  

1. Aby si p. Ernest Galčík, bytom Zubrohlava, Výhonová 548 a Ing. Ján Ratica, bytom Rabča, 

Hlavná 1104 na základe prednesenej pripomienky p. Štefana Raticu podali písomnú žiadosť 

na riadne zasadnutie  Obecného zastupiteľstva v Rabči, ktoré sa ich žiadosťou o čiastočnú 

úhradu vynaložených nákladov na ulicu pri Supermarkete Margot bude zaoberať. K žiadosti 

je potrebné doložiť doklady o investovaní do predmetnej ulice.  

 

E) VOLÍ 

1. Na základe tajného hlasovania za hlavnú kontrolórku obce Rabča p.: JUDr. Zuzanu 

Lašťákovú Spuchlákovú, ktorá získala v tajnom hlasovaní v II. kole voľby najviac hlasov.   

 

F) Ukladá 

1. Finančnej komisii v spolupráci s Bc. Ľudmilou Lubasovou, správa daní a poplatkov OcÚ 

Rabča pripraviť na septembrové resp. októbrové zasadnutie OZ návrh na prehodnotenie 

sadzieb dane z nehnuteľnosti a za psa, ako aj preveriť poplatok za poskytovanie ubytovania 

v k. ú. obce Rabča. 

Termín: najneskôr v mesiaci 10/2019; Zodpovedný: v texte 

 

2. Prednostke OcÚ Rabča Mgr. Monike Kozoňovej vyzvať všetkých známych geodetov, ktorí 

zameriavajú geometrické plány v k. ú. obce Rabča, aby títo najskôr prišli na Obecný úrad 

v Rabči prejednať a preveriť možnosť súladu geometrického plánu s ÚPD obce Rabča, ako aj 

prehodnotiť možnosť osadenia rodinných domov.  

Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte 

 

3. Poslancom OZ do 10. 9. 2019 predložiť na Obecný úrad v Rabči Mgr. Eve Grancovej 

návrhy alebo pripomienky k CP liniek, ktoré prechádzajú obcou Rabča.  

Termín: v texte; Zodpovedný: v texte 

 

4. Komisii krízovej prevencie v Rabči v spolupráci so správcom bytového domu RABČAN, 

obecné služby Rabča, aby preverili situáciu v sociálnej bytovej jednotke súp. č. d. 336, Bystrá 

z dôvodu nahlásenia rušenia pokoja, nočného kľudu  ako aj požívania alkoholických nápojov 

v termíne do budúceho OZ.  

Termín: v texte; Zodpovedný: v texte 

 

 

 

Zapísal(a): Ing. Pavol Jurčák,  poslanec OZ a predseda návrhovej, volebnej a mandátnej 

komisie. 


